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Zápis z jednání náhradní valné hromady členů Sdružení rodičů a přátel dětí 

a školy při ZŠ v Čelákovicích dne 21.11.2024 ve sborovně ZŠ od 16 hod. 
 
Místo: ZŠ Čelákovice, J.A. Komenského 
Přítomni:  
Turková, Schützová, Jamborová, Cejnarová, Hájková, Vondráčková, Tětková, Nechvátalová, 
Mičolová, Samiecová, Fialová, Kučera M., Hořejší, Kučerová, Trtíková, Weyrostková, Uhlířová, 
Ondroušková (třídní učitelka za 6.C.), Szabová, Víravová, Kučera J., Součková, Mrozková, 
Duníková, Žiláková 
 
Nepřítomni:  
Prokůpková, Mrázová, Kudrna 
 
Program:  

1. Zahájeni, uvítání rodičů na schůzi SRPŠ , sdělení programu 
2. Využití vybraných finančních prostředků do fondu SPŠ 
3. Různé (diskuze) 
4. Rozloučení 

 
Průběh jednání:  

1. Zahájení 
 
Předsedkyně přivítala zástupce tříd v novém školním roce. Informovala o výši příspěvků v pokladně 

SRPŠ, které je ve výši 283 300,-Kč (88 500,-Kč z minulého pololetí, které bylo nerozděleno a 

194 800,-Kč za letošní rok). Znovu zopakovala, že z minulého roku bylo rozhodnuto, že se vybírají 

příspěvky pouze 1x ročně, proto je částka vyšší než na kterou byli zástupci tříd zvyklý.  

 

Na schůzi SRPŠ je přítomno 23 zástupců třídy a 1 třídní učitelka. 4 zástupci jsou nepřítomni a 2 

třídy (6.B. a 9.B.) nemá zástupce. 

 

Pro letošní rok bylo navrženo rozdělení finančních příspěvků následovně: 

30 000,-Kč „Baliček“ - pro odměny za soutěže, TOP 10, čokoládové štafety a další 

20 000,-Kč „Dresy pro 1.stupeň“ – důstojná reprezentace školy 

30 000,-Kč „Dovybavení sport.pomůckami“ – švihadla, stůl na stolní tenis, obnova míčů 

20 000,-Kč „Startovní čísla na soutěže“ -využití na soutěže 

183 300,-Kč „Mobilní podium“ – bude se nacházet v atriu, kde probíhá jak vítání prvňáčků, tak 

veškeré vyhlášení soutěží organizovaných ve škole atd.  
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2. Odsouhlasení požadavku na financování požadavků pro školní rok 2024/2025 

 
PRO:            24    
PROTI: 0     
ZDRŽEL:  0 
 
Všech pět (5) navržených balíčků bylo odsouhlaseno.     
 
 

3. Různé, diskuze 
 
K diskuzi byla přizvána zástupkyně vedení školy, aby zodpověděla zástupcům tříd případné dotazy. 

Bylo diskutováno o: 

 

a.) Trenéři ve škole – bylo posláno emailem na vedení školy, možnost dotace na trenéry 

působících ve školách 

b.) Pergola a lavičky u dopravního hřiště – toto téma se objevuje na jednání SRPŠ již 2 roky. 

Jedná se o to, když jde družina ven v odpoledních hodinách, že žáci si sebou berou již 

školní tašku a tu nemají kam dát a pokládají si na zem, v jakémkoli počasí. Byla tu žádost 

na zřízení pergoly a laviček na odkládání věcí. Zástupkyně školy uvedla, že prostor je 

města. Předsedkyně SRPŠ přislíbila, že se bude bavit s vedením školy o možnostech na 

hřišti něco postavit. SRPŠ bude informovat. 

c.) Požadavek nebo spíše dotaz, zda by bylo možné změnit vyzvánění na začátku a konci 

hodiny z klasického na například na melodii z hvězdných válek.  

d.) Pro příští SRPŠ, že by jeden z balíčků rozdělovaných financí mohl obsahovat papíry a 

tonery, které požadují učitelé po rodičích.  

 
4. Rozloučení a poděkován 

 
Zapsala: Ing.Sabina Karlová Hořejší 
 
Ověřila:  Tereza Uhlířová 

 
 


